
金属学报 1997, 33(6) 566-572 DOI:     ISSN: 0412-1961 CN: 21-1139/TG

本期目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索                                                            [打印本页]   [关闭] 

论文 扩展功能 

本文信息

Supporting info 

PDF(3388KB)

[HTML全文] 

参考文献[PDF] 

参考文献 

服务与反馈

把本文推荐给朋友   

加入我的书架 

加入引用管理器 

引用本文 

Email Alert 

文章反馈 

浏览反馈信息 

本文关键词相关文章

喷射沉积

Ni_3Al－Mo合金

显微组织

本文作者相关文章

米国发

罗治平

田世藩

李庆春

曾松岩

PubMed

Article by 

Article by 

Article by 

Article by 

Article by 

喷射沉积Ni_3Al-Mo合金的显微组织

米国发;罗治平;田世藩;李庆春;曾松岩

北京航空材料研究院;北京,100095;北京航空材料研究院;北京,100095;北京航空材料研究院;北京,100095;哈尔滨

工业大学;哈尔滨,150001;哈尔滨工业大学;哈尔滨,150001

摘要： 利用电子显微术分析了喷射沉积Ni3Al-Mo合金的显微组织.结果表明：合金具有细小的晶粒组织（10－
40μm），局部区域有显微疏松；基体合金的主要组成相为γ'和γ;在γ相内存在Ni2MO，Ni3Mo及一种富Ni新相.该新

相具有面心立方结构，晶格常数α－1.09nm，空间群为Fm3m
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MICROSTRUCTURE OF SPRAY DEPOSITED Ni_3Al-Mo SUPERALLOY

MI Guofa; LUO Zhiping; TIAN Shifan (Institute of Aeronautical Materials, Beijing100095) LI 
Qingchun; ZENG Songyan (Harbin Institute of Technology, Harbin) 

Abstract: By optical metallography, XRD, DTA, SEM, TEM, HREM and computersimulation the 
microstructure of Ni3Al-Mo alloy prepared by spray atomization deposition isexamined and studied in 
detail. The microstructure of preform consists of uniform equiaxialgrains, with the size range of 10-40 
μm, there also exists microporosity. Except the mainphases of matrix alloy, γ' and γ, there exist minor 
Ni2Mo, Ni3Mo phases found to be withinthe γ network. A new phase enriched in Ni in the γ phase has 
been identified to have fee structure with lattice constant a=1 .09nm, and space group Fm3m.
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